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inistar odbrane Dragan [utanovac uru~io je 5. januara aktiv-

nim i penzionisanim pripadnicima Ministarstva odbrane i

Vojske Srbije kqu~eve od 27 stanova u Ulici Marka ^elebono-

vi}a u nasequ Be`anijska kosa.

– Imam izuzetno zadovoqstvo da novu radnu godinu Mini-

starstva odbrane otvorim dodelom 27 kqu~eva od stanova koji

su zavr{eni na Be`anijskoj kosi. Tokom pro{le godine re{ili

smo oko 600 stambenih pitawa na{ih pripadnika dodelom sta-

nova i kreditirawem i namera nam je da ovaj posao nastavimo

i u ovoj godini – rekao je ministar odbrane i naglasio da je

zgra da koja je useqena zapo~eta pre skoro deceniju.

[utanovac je istakao da su u toku intenzivni razgovori sa

ministrom za `ivotnu sredinu i prostorno planirawe Olive-

rom Duli}em oko izgradwe takozvanih „jeftinih” stanova.

– Ti stanovi sigurno ne}e biti samo jeftini, ve} i kvalitetni,

i o~ekujem da }e to biti jo{ jedna od mogu}nosti za re{avawe stam-

benih pitawa aktivnih i penzionisanih pripadnika Vojske Srbije –

kazao je [utanovac.

Odgovaraju}i na novinarska pitawa, ministar odbrane je

rekao da jo{ uvek nije poznato {ta se ta~no dogodilo u okolini sela

Ra{evac kod Kur{umlije.

– Taj doga|aj jo{ uvek je u fazi ispitivawa i nemamo kona~na

saznawa {ta se dogodilo preko administrativne linije. Trudi}emo

se da u saradwi sa Kforom saznamo {ta se ta~no dogodilo, kao i i

da li je ovaj incident bio usmeren protiv nealbanskog stanovni{tva

ili je u pitawu ne{to {to bi se moglo okarakterisati kao huligan-

stvo – objasnio je ministar odbrane.

– Treba podsetiti da je Vojska Srbije tokom protekle godine

probijala put prema ovom selu, koje je jedno od najudaqenijih u

kur{umlijskoj op{tini i koje je do tada bilo me|u najugro`enijim.

Tako|e, pripadnici Tre}e brigade dnevno patroliraju uz adminis-

trativnu liniju koja je naslowena na selo Ra{evac – podvukao je

ministar odbrane.

Komentari{u}i novu formaciju i sistematizaciju radnih mes-

ta u Ministarstvu odbrane, [utanovac je rekao da je ona ura|ena

po ugledu na najrazvijenije vojske sveta. Kadrovska piramida koja je

do sada postojala, kako je naglasio, nije odgovarala ni broj~anom

stawu ni potrebama Ministarstva odbrane.

– Krajem pro{le godine, posle du`ih priprema, usvojili smo

novu formaciju i sistemataizaciju radnih mesta po kojoj }e Min-

istarstvo imati samo 114, umesto dosada{wih 330 dr`avnih

slu`benika. Podse}am da Vlada nije donela odluku da ministarstva

odbrane i policije moraju da smawuju broj dr`avnih slu`benika,

ve} smo mi to u~inili samoinicijativno – rekao je ministar i pod-

setio da nova organizacija podrazumeva i drasti~no mawi broj

pukovni~kih mesta.

Prema wegovim re~ima, ne postoji potreba za tolikim brojem

visokih oficira koji rade u kancelarijama. Glavni ciq u ovoj godi-

ni je zavr{etak procesa profesionalizacije, a redukcija broja za-

poslenih u Ministarstvu sa 11.500 na 8.600 samo je pravac proce-

sa profesionalizacije po najmodernijim standardima.

– Ideja nam je da forsiramo oficire koji rade u trupi, a da

najkvalitetniji i najiskusniji rade u Ministarstvu odbrane. Na

`alost, u proteklom periodu ~esto se de{avalo da oficiri dobiju

~inove li~nom zaslugom, ali bez utemeqewa u propisima, zbog ~ega

smo morali da pristupimo sma wewu wihovog broja – naveo je

[utanovac u odgovoru na novinarsko pitawe.
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